
En efter en betas dem av. De nya, coola medlemmarna i styrelsen 2024. Magnus, Amanda 
och Marie känner vi nu lite grann. Idag tar jag pulsen på ledarmot; Marlene Hörnlund 
Gunnarsson.  
En kort information vad ledarmotsposten innebär: Det viktigaste jobbet för en ledamot 
är att representera medlemmarnas intressen i styrelsen och samarbeta med andra 
ledamöter för organisationens bästa. 
............ 
Hej Marlene!  
Vi börjar med att säga GRATTIS! till dig och till oss som medlemmar att du tackat 
ja till posten som styrelseledamot 2024.  
 
Vart är ditt "happy place" i livet, dvs vart bor du? 
- Stöcksjö 
 
Snart är det vår och sommar. Har du en 
bok eller film som du kan rekommendera?  
- Ja du...kanske "April häxan"en roman av 
Majgull Axelsson, annars läserlyssnar jag 
mest på hundböcker. Hundar, hundar, kan 
man ens leva utan dem? (på den frågan 
svarar, Nej! ) 
 
Favoritresemål eller en resa du vill göra?  
- behöver inte vara långt eller stort. Älskar att 
åka i väg med husvagnen och tex vandra.  
 
Om du ska äta något riktigt gott, vad blir 
det då?  
- Mexikanskt! Taco. 
 
Om jag säger "en god gärning", vad säger 
du då?  
– Jag har svårt för det uttrycket, men det är 
trevligt om man kan hjälpa varandra.  
 
Hur fördriver du dagarna?  
– just nu jobbar jag och studerar på halvfart.  
 
Älskar? 
– När hela familjen samlas, ung som gammal och naturligtvis träna mig själv och mina 
hundar.  
 
Hur länge har du varit medlem i Umeå Brukshundklubb?  
-...ja vad kan det vara...jag gissar på 14 år.  
 
Har du tidigare erfarenhet från föreningslivet?  
- gillar idrott i många olika former och därigenom varit aktiv inom olika 
idrottsföreningar under åren.  
 



Vad betyder klubbtillhörighet/föreningsliv för dig?  
- gemenskap och att man träffar nya vänner.  
 
På frågan, vilken hjärtefråga som är viktigast 
personligen och för klubben svarar alla 
enhälligt, flytten, att det är viktigt att vi "hitta 
hem". Kan du nämna någon annan fråga som 
känns aktuell och viktig att jobba med?  
- vikten av att få våra värdefulla medlemmar aktiva i 
föreningsarbetet, visa på hur roligt det är och att det 
binder oss samman i de olika grenarna inom 
klubben.  
 
Du har varit medlem några år och klubben har 
växt till att nästan vara 1000 medlemmar och en 
av landets största. Ser du någon skillnad på 
klubben idag mot för, säg 3-5år tillbaka? Hur 
kommer det sig tror du?  
– svår fråga men jag tror det är viktigt att ha en 
samlingspunkt. Vi hoppas att vi kommer till en bra 
lösning inom kort. Det kommer ta sin tid att bygga 
upp, men det kommer bli så bra.  
 
Uttrycket "min hjälp är din hjälp, i vår klubb" som är 
så bra och är grundfilosofin i vår ideella klubb. Hur bibehåller vi den/bygger den 
starkare, när vi nu är en "storklubb" tror du?  
– vi måste ha ett gemensamt mål och då tänker jag i första hand på flytten, att vi ser till 
helheten och inte bara till det egna intresset. Det tar tid att ”bo in sig ” på ett nytt ställe 
och alla krafter kommer att behövas i de arbetet.  
 
Nu lämnar vi klubben för en stund...  
Privat, vem är Marlene?:  
- Liten, glad tant ...haha!  
 
Hur ser din "hundfamilj" ut och vad har du för tidigare hunderfarenhet?  
- Jag har cockerspanieln Stubbur som blir 11år till sommaren och är min läromästare. I 
familjen finns också en schäfertjej som heter Dimma och är min första brukshund. Jag 
har inte så lång hunderfarenhet om man jämför med mina hundvänner, men jag älskar 
att träna hundarna och mig själv. Gillar de olika träningsgrupper som vi är med i inom 
de olika grenarna vi tränar. Det ger så mycket och är så värdefullt.  
Vi tränar mest specialsök , sök, Nosework, bruks och där står skogsarbetet på topp 
...men finns det någon som inte gillar spårskogen? 
 
Har du någon du person som du ser upp till och varför?  
–Alla kloka människor inspirerar mig. 
 
Om du har en helt ledig dag. Vad gör du helst då?  
–naturligtvis göra något med hundarna, träffa hundvänner och när hundarna har fått 
sitt, träffar jag gärna mitt älskade barnbarn.  



 
Det visste vi inte om Marlene/oanade skills?: 
- jag är en jäkel på att busvissla.  
 
Tack för att jag fick ställa några frågvisa frågor till dig. Vi önskar dig och resten av 
styrelsen stort lycka till med klubbarbetet framöver.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


